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Tijdens de jaarvergadering is er door Ad Withaar een korte toelichting gegeven op het 
advies om Swifterbant Zuid als woningbouwlocatie voor te dragen.

Uitgelegd is hoe de beoordeling met de uitgangspunten en criteria voor een nieuwe 
woningbouwlocatie is omgegaan en hoe dit resulteerde in het opgestelde advies.

Uitgelegd is ook hoe het werkteam is omgegaan met Spelwijk, over de situatie zijn veel 
opmerkingen gemaakt.  Het werkteam heeft in haar advies ruim aandacht gegeven aan 
Spelwijk.

De vragen uit de vergadering :
– gaat het nu wel allemaal door, want de woningbouw ligt al achter

reactie Ad : het advies zal leiden tot een voorstel voor de gemeenteraad (in juni 2018) en daar zal de 
beslissing worden genomen

– gaat er echt wel iets gebeuren aan de situatie op Spelwijk
reactie Ad: een aanpak voor Spelwijk staat duidelijk in het advies, woningbouw In Swifterbant is alleen 
succesvol als er gelijktijdig een aanpak Spelwijk komt, dat is het standpunt van het werkteam. De 
wethouder heeft aan het werkteam laten weten dat vitalisering zal plaatsvinden. De gebouwen op het 
deel “Gek geworden Kever” worden gesloopt, er komt nieuwbouw.  Kleine woningbouwlocaties op 
Spelwijk is vrijwel niet mogelijk, de milieu eisen van de aanwezige industrie beperken dit.

– gaat het werkteam met haar advies niet voorbij aan het draagvlak
reactie Ad : draagvlak is niet alleen de meeste stemmen tellen maar ook of er bezwaren zijn tegen een 
locatie, tegen de locatie Swifterbant Zuid zijn er nauwelijks bezwaren, een verhuizing van de 
paardenstallen is niet nodig (tegen een verhuizing van de paardenstallen was wel bezwaar)
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